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ZAPISNIK 
S 36. SJEDNICE VMO POTOK 

 
36. sjednica VMO Potok održana je 23.02.2022. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Marsel Gović, član VMO 
-     Emil Viola, član VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Leo Šamanić, zamjenik predsjednika VMO 
-     Alan Šustić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava i očitovanje o Izvješću sa sastanka predsjednika vijeća mjesnih odbora s 
gradonačelnikom i suradnicima. 

2. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
3. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Potok je prenio vijećnicima informaciju sa sastanka svih mjesnih odbora s 
gradonačelnikom i predstavnicima Odjela za komunalni sustav i Rijeka Plusa na temu izmjene 
postojećeg sustava raspodjele sredstava za komunalne prioritete.  
 
      Zaključak: 
 

 Prema novom prijedlogu dio dosadašnjih ukupnih sredstava bi se koristio za 
redovno održavanje prema prioritetima na nivou Grada, a mjesni odbori će i dalje 
predlagati svoje komunalne prioritete (osim nove javne rasvjete i prometne 
signalizacije o čijoj potrebi i opravdanosti će odlučivati nadležne stručne službe). 
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 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo odluku o prihvaćanju izmjene 
postojećeg sustava raspodjele sredstava za komunalne prioritete koji bi stupio na 
snagu od 2023. godine.  
 

 U suglasnosti će se navesti da je pritom važno vrlo domaćinski definirati cijene 
izvođenja komunalnih radova, tj. treba u proračun ukalkulirati postojeću inflaciju 
koja je u porastu jer ova sredstva koja su predviđena nisu više adekvatna njihovoj 
vrijednosti  pred 6 mjeseci. 

 
AD 2 

 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
     Zaključak: 
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav u kojem se navodi da je 
vizualnom prosudbom stabala bagrema uz stubište u Ulici Potok sjeverno od k. br.  
13 utvrđeno sljedeće: Stablo je bilo lošeg zdravstvenog stanja, utvrđen je nagib 
debla uz prisutnost negativnih promjena, odumrle grane i vršni dijelovi krošnje. 
Također je uočeno da se stablo nalazilo u neposrednoj blizini električnih vodova. 
Zbog potencijalne opasnosti od pada na neposredni okoliš (javno stubište i dječje 
igralište), a s ciljem osiguranja sigurnosti ljudi i imovine pristupilo se uklanjanju 
predmetnoga stabla. 
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav u kojem se navodi da će 
uzeti u obzir prijedlog MO Potok da se postojeća klackalica s  desne strane podesta 
na početku stepenica od ulice Potok prema ulici 1. maja koja se uopće ne koristi 
ofarba i premjesti na neko od postojećih dječjih igrališta na području MO Potok. 
 

 Vijeće je zaprimilo odgovor Rijeka Plusa na zahtjev za uklanjanje stupića na području 
Potoka koji se nalaze uz nekoliko pješačkih prijelaza po sredini istih jer predstavljaju 
opasnost za pješake koji tuda prelaze cestu, a naročito zbog slabe osvijetljenosti i 
loše vidljivosti u noćnim satima. U njemu se navodi da su predmetni stupići 
postavljeni kako vozila ne bi ulazila na nogostup, što se i događa ako ih nema. 
Građani su tražili da se predmetni stupići vrate (učestalo kod restorana Mezzanin 
itd.). Radi se o stupićima koji su postavljeni temeljem odobrenja Grada i prethodne 
suglasnosti MUP-a (znači ne radi se o novim već samo vraćanju starih).   

 Vijeće smatra da se problematika nepropisnog parkiranja treba rješavati kontrolom 
Prometnog redarstva, a ne postavljanjem stupića. 
 

 Vijeće je ponovno uputilo zahtjev Rijeka Plusu i gradonačelniku za rješenje problema 
nedostatka parkirnih mjesta za stanare MO Potok na način da se omogući parkiranje 
u Benčiću za stanare s povlaštenom parkirnom kartom, te da se cijena parkiranja za 
dnevne korisnike na području MO Potok poveća na 10 kn po satu dok se ne pronađe 
trajno rješenje.  

 U odgovoru Rijeka Plusa navodi se sljedeće:  
- parkiralište Benčić mora biti dostupno korisnicima kulturnih sadržaja, jer kada bi 

se dozvolilo parkiranje s povlaštenim kartama lokacija bi veći dio dana bila 
zauzeta 

- cijene su utvrđene važećim cjenikom, a njihovo povećanje ne znači nužno 
smanjenje pritiska na lokaciju Potok 

- lokacija HŽ Žabica ima 194 parkirna mjesta, a nalazi se niti 10 minuta hoda što je 
čini povoljnim rješenjem za parkiranje. 

- Rijeka Plus prati potrebe stanara, te je svjestan istih, ali dodatno povećanje 
cijena, uvođenje novih lokacija naplate i sl. zahtijeva izradu prometnih rješenja i 
elaborata, te zakonske procedure koje zahtijevaju vrijeme kako bi se kvalitetno 
riješile 
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- redovito obavještavamo javnost o svim novostima vezanim za parkiranje što 
uključuje i stanare 

- do uvođenje novih rješenja po pitanju parkirališta za stanare, preostaje nam 
zamoliti za Vaše strpljenje i razumijevanje.   

 
AD 3 
 
     Zaključak: 
 

  Nije bilo prijedloga za raspravu 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
  


